
NAPOMENA:  

Usmeni odgovor na postavljeno pitanje poslanika Sefera Halilovića sa 23. sjednice 
Predstavničkog doma PSBiH. (Izvod iz stenograma.) 
 

MILORAD ŽIVKOVIĆ: 

S obzirom da po Poslovniku se može odmah odgovoriti – ja, upućeno je Kolegijumu – 

da vas podsjetim da je nebrojeno pisama upućivano BHTV i nebrojeno puta su nam 

odgovarali da nemaju tehničke mogućnosti da se to uradi. Naša namjera je bila prema odluci 

naše Komisije za saobraćaj i komunikacije da se organizuje jedna plenarna sjednica na kojoj 

će rad i Upravnog odbora i samog Uređivačkog kolegijuma biti ovdje tačka dnevnog reda, na 

koju treba da se donese zaključak: ako se poslanici slažu, da se svi smijene tamo i da se ovdje 

kamere postave. Znači, mi u Kolegijumu insistiramo svaki put, i to nije do Kolegijuma da se 

ne može obezbijediti televizijski prenos ovde, tako da nemojte da stavljate Kolegijumu na 

teret da su oni krivi zato što se ne obezbjeđuje direktan prenos. Naš je interes da se to uradi, 

neko drugi je kriv. Mi nismo u stanju da te ljude smijenimo, ovdje će Parlament na otvorenoj 

sjednici da kaže šta ćemo dalje da radimo. 


